

## 拱应新款圆桶双驱动好神拖，拖把，

产品名称	拱应新款圆桶双驱动好神拖，拖把，
公司名称	博康五金塑料厂
价格	70.00/个
规格参数	品牌:佳雅乐 材质:pp不锈钢尼龙 规格:55*29*28CM
公司地址	中国 浙江 永康市 永康市城西工业区
联系电话	86 0579 87277967

## 产品详情

品牌	佳雅乐	材质	pp 不锈钢 尼龙
规格	55*29*28CM	产地	浙江
外箱规格	60*57*58CM	箱装数量	4
产品类别	拖把拖布桶套装		

超强省力|省时|更省电 saving energy | time | power

创新概念、脱水原理设计、拥有强力清洁效果、几乎达到百分之百完全脱水效果、不脏您的玉手、不费体力、不需插电、操作简单、一套成型、大人小孩都上手。

innovative dehydrate conception and device, extremely powerful cleaning function, almost 100% dry effect,makes you can do that but need not to make dirty your pretty hands, and save your much energy and power, integrated design makes easily use either for adults or children.

干湿两用|极净、无痕、安全

dry or wet mop used either with dry sweeping cloths or wet mopping cloths | extraordinary cleaning effect, no vestige, safety

I新型脱水装置、可自行控制布条干湿度、兼具清洁、吸尘、吸水效果、省时方便快捷、干燥更安全。

innovative dehydrating device help you control to fringes dry and wet percentage, it integrated in functions of cleaning, dirty cleaning and water absorbing, to dehydrate more convenient, faster and more safety.

I新型拖把头专利设计、可以360度任意旋转、均匀清洁，轻松深入任何角落。

innovative patent handle head design can rotate in 360 ° to reach to every corner in house.

独特布条纤维，强力清洁，耐磨抗菌，不会刮伤各式地板或其它清洁面的精致表面。

unique microfiber fringes have the advantages of extreme dust cleaning, antiseptic and durable wear,

轻松动一动|快活更健康

ease to do homework makes happy and healthy

完全采用人体工学设计，大幅度减轻双手。腰部肌肉施力负担，不会造成筋骨疲劳与身体伤害，轻轻松松一手掌握，让您美美做家事，快速，舒适。更健康。

to design in application of human ergonomics release hands and waist muscle pains from heavy labour, to do homework leisurely and faster, to enjoy in easier and healthier lift than ever.

贴心补充包，全家的清洁事一把就搞定

spare fringes pad provide in consideration, all rooms cleaning share in one.

环保补充包设计，可自行更换新布条，浴室，厨房，客厅，卧房等居家环境清洁，一把抵十把，轻松搞定不费心，为您聪明省事更省钱。

spare environmental fringes pad provide, to change fringes pad to clean different rooms, such as bathroom, kitchen, living room and bedroom, etc, its value is worth to ten pieces average mop, for you to plan, to save trouble and to save much money.

一机多用，一套全功能

one set integrates with multifunction

新型脱水装置也能当成小型脱水机，适用一般布料，毛巾，袜子等小型物品。

innovative dehydrate device can be use as a small dehydrating machine for clothing pieces, towels and socks and so on.

可适用于住宅或商业，公共空间等不同清洁用途，如各式地板，玻璃窗户洗车打蜡，任何角落等范围。

can be used to clean all kinds of floors, glass windows and cars at dwelling house, commercial buildings and public room, etc